
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 19. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 187
Forslag til lov om ændring af lov om befordringsrabat til studerende ved vide-
regående uddannelser og lov om befordringsrabat til uddannelsessøgende i
ungdomsuddannelser m.v. (Befordringsrabat og -godtgørelse til studerende
ved videregående uddannelser, der berettiger til statens uddannelsesstøtte,
og afskæring af godtgørelse efter en kilometersats i perioder med fjernunder-
visning m.v.).
Af uddannelses- og forskningsministeren (Sofie Carsten Nielsen)

Spørgsmål 2
I forbindelse med forslaget om, at studerende ikke kan modtage rabat på
transport i juli måned, bedes ministeren redegøre for, hvorfor ministeren kun
tager højde for elever på GSK, og ikke f.eks. studerende på summerschools
eller studerende, der skriver speciale eller læser til re-eksamen? Ministeren
bedes redegøre for, hvilke mulige uddannelsesaktiviteter der findes i juli må-
ned, som studerende, som følge af forslaget, frem over ikke vil kunne modta-
ge rabat til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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